

# BITS & PIECES

What Veranda Resorts has been up to



*Veranda*  
RESORTS  
MAURITIUS

#3

## NEWS OF THE MONTH



VIDEO

### EXCELLENCE IN DIGITAL MARKETING AWARD: VLH'S DIGITAL TEAM RECEIVES FIRST PRIZE

On April 11, has been held, for the second consecutive year, the ENL Marketing Excellence Awards 2019 at La Piazza, Vivea Business Park at Moka. Awards to recognise and reward the most successful achievements of marketers across the ENL group.

The VLH digital team knew how to conquer the jury's attention with its 360-degree immersive video into Veranda Hotels and won the prize "Excellence in Digital Marketing". A prize that rewards the best use of digital channels to enrich the customer experience and boost commercial objectives.

And that's not all... VLH was also nominated in the 'Branding' category with the renovation of Veranda Tamarin. Something to be proud of!

### EXCELLENCE IN DIGITAL MARKETING AWARD: L'ÉQUIPE DIGITALE DE VLH REÇOIT LE PREMIER PRIX

Le 11 avril dernier, a eu lieu, pour la deuxième année consécutive, L'ENL Marketing Excellence Awards 2019 à La Piazza, Vivea Business Park à Moka. Des Awards visant à reconnaître et récompenser les réalisations les plus réussies des marketeurs à travers le groupe ENL.

L'équipe digitale de VLH a su conquérir le jury avec sa vidéo à 360 degrés, une immersion totale dans les hôtels Veranda et remporte, ainsi, le premier prix 'Excellence in Digital Marketing'. Un prix qui récompense la meilleure utilisation des canaux digitaux afin d'enrichir l'expérience client et booster les objectifs commerciaux. Et ce n'est pas tout...

VLH a également été nommé dans la catégorie 'Branding' avec la rénovation de Veranda Tamarin. De quoi être fier !

Un grand bravo à toutes les équipes qui ont participé à ce beau projet !

## EASTER CELEBRATIONS AT VERANDA RESORTS

What would be Easter without eggs and chocolate? As every year Veranda hotels do their best to satisfy all tastes. Gourmet menu for the older ones and egg hunt for the youngest are on the program, but not only... Indeed, special Easter offers at Seven Colours SPA as well as various activities are available. Veranda Resorts was able to amaze many people during the celebration of this Christian holiday.

### PÂQUES EN FÊTE CHEZ VERANDA RESORTS

Que serait la Pâques sans œufs et sans chocolat ? Comme chaque année les hôtels Veranda mettent les petits plats dans les grands pour satisfaire tous les goûts. Menu gourmand pour les plus grands et chasse aux œufs pour les plus jeunes sont au programme, mais pas que... En effet, des offres spéciales Pâques au Seven Colours SPA ainsi que des activités variées sont proposées. Veranda Resorts a su émerveiller plus d'un lors de la célébration de cette fête chrétienne.





## NEWS OF THE MONTH



### THE COCO'LIDAYS OF VERANDA PAUL ET VIRGINIE

Refreshing, moisturising, energising, draining... but also rich in nutrients, coconut water is a drink with many virtues. Don't wait any longer and come taste this 100% natural tropical water, freshly picked from the top of the coconut palms of Veranda Paul and Virginie. We invite you to meet us at the COCO'LIDAYS Bar located near the beach. It's certain, you won't be able to do without it anymore!

#### *LES COCO'LIDAYS DE VERANDA PAUL ET VIRGINIE*

*Rafraîchissante, hydratante, énergisante, drainante... mais aussi riche en nutriments l'eau de coco est une boisson aux nombreuses vertus. Alors n'hésitez plus et venez goûter à cette eau tropicale 100% naturelle, fraîchement cueillie en haut du cocotier de Veranda Paul et Virginie. On vous donne rendez-vous au COCO'LIDAYS Bar situé à proximité de la plage.*

*C'est certain, vous ne pourrez plus vous en passer !*

## FROM THE BLOG & OTHER PLATFORMS

// Veranda Resorts Blog //



### KOT KAS ENN POZ? HOW VERANDA RESORTS' TEAM MEMBERS SPEND THEIR FREE TIME

Spending a holiday in Mauritius in one of our hotels is a must, but it would be a shame not to experience the local Mauritian lifestyle while you're here! But how do you find out about the best places to eat and go out off the beaten track? For that, you need to ask a local. Veranda Resorts' team members give us their tips...

### *KOT KAS ENN POZ? LES MEILLEURS PLANS DES EMPLOYÉS VERANDA RESORTS*

*Si passer des vacances à l'île Maurice dans l'un de nos hôtels est un must, il serait dommage de ne pas découvrir la vie mauricienne locale... Mais où aller pour passer de bons moments ou encore bien manger hors des grands circuits touristiques ? Les Mauriciens ont la réponse ! ...*

Read More: / Lire Plus :

[EN](#)

[FR](#)

# FROM THE BLOG & OTHER PLATFORMS

## POSTS OF THE MONTH

// FACEBOOK //

POST OF THE MONTH



Photo courtesy: @aenymbLaze at Veranda Tamarin

[View Post](#)

// INSTAGRAM //

PHOTO OF THE MONTH



[View Post](#)

[FOLLOW US ON INSTAGRAM](#)

// VIDEO //



Veranda Tamarin Hotel  
Mauritius - Musical Events

[Watch Video](#)

//WHAT OTHER SAY ABOUT US//



METRO.CO.UK

How to see Mauritius without breaking the bank

Read More: / Lire Plus :

[EN](#)

# Veranda

RESORTS  
MAURITIUS

## CONTACT

**Candice Yon**

*Manager - Communication & PR*  
E: [candice.yon@vlh.mu](mailto:candice.yon@vlh.mu)

**Julie Daruty**

*Communication Executive*  
E: [julie.daruty@vlh.mu](mailto:julie.daruty@vlh.mu)

**Shailen Chuttoor**

*Manager - Digital Technology*  
E: [shailen.chuttoor@vlh.mu](mailto:shailen.chuttoor@vlh.mu)

**Roshnee Coomar**

*Digital & Web Coordinator*  
E: [roshnee.doma@vlh.mu](mailto:roshnee.doma@vlh.mu)

